
 
 

 

 
 2025ינואר  12ראשון  יום

 

 למגדלי הכותנה שלום, 

 .כאשר, תנאי השוק מורכביםעומדת בפתח  2025עונת 

ואנו עוסקים בימים אלו בניתוח התוצאות ובחיפוש  2024עונת הניפוט   זה עתה הסתיימה
  אחר פתרונות לבעיות איתן אנו מתמודדים.

, התעוררות בשווקים  לאחר תקופה של חודשים רביםבחודשים האחרונים חווינו, 
 .גבוליותברמות אם כי עדיין ואיתם גם המחירים, ירות התחילו לזרום, כוהמ 

ם האמריקאים יהבמגמה, כאשר המצרים ובעקבותשינוי בשבועיים האחרונים אנו רואים 
 החלו בהורדת המחיר על מנת למכור. 

סנט/ליברה למועצה,   160למרות שרמות המחיר אותן השגנו בשבועות האחרונים נעו סביב 
 175טון במחיר של  2,000באוסטה למכירה מוקדמת של שותפנו הגענו להסכמה עם 

 . ליברה/סנט 168 סביב נעה למגדלים המשמעותסנט/ליברה למועצה.  

 טון סיבים. 4,000דונם פימה שהם בערך  20,000-ישנם כ 2025בהצהרה הראשונה לעונת 

 . זהו כמובן יחס )בין המכירה המוקדמת לייצור הכולל( שלא הכרנו בעבר

אנו מבקשים לקבל את תגובת כל אחד מהמגדלים אשר מעוניינים לסגור מכירה מוקדמת  
לעיל, כאשר הכמות שתוקצה בסופו של דבר לכל מגדל תהיה תלויה  המוזכריםבתנאים 

 בסך הביקוש למכירה מוקדמת מחד וסך הדונמים של כל אחד ואחד. 

וזאת על מנת שנוכל   31/01/2025אנו מבקשים לקבל את תשובותיכם לא יאוחר מיום 
 לחזור אליכם עם הכמות הסופית שהוקצתה לכל מגדל. 

 

 בברכה, 

  מנכ"ל  –יזהר לנדאו 

 


